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§ 3   

Inriktningsbeslut om ny förskola på Winquist väg 24 

Beslut 
att godkänna förvaltningens förslag till beslut 

att därutöver uppdra åt förvaltningen att verka för att förskolan förses 

med en solenergilösning 

 

Vi anser att höga miljökrav ska ställas på byggnader som ska vara 

barns dagliga vistelseort, och som ska användas under flera decennier 

framöver.  Det är därför mycket positivt att den nya förskolan byggs 

enligt nya, förfinade certifieringen för miljöbyggnad, och vi ser fram 

emot resultatet av detta arbete. 

 

Att investera i solenergi är en satsning som går att räkna hem 

ekonomiskt inom några år.  Genom att göra investeringen redan i 

byggskedet går det att hitta lösningar som är mer kostnadseffektiva än 

om solpaneler sätts på i efterhand – och det blir också snyggare. 

 

Vi vill därför uppdra åt förvaltningen att i dialog med SISAB finna 

lösningar att söka få till en kostnadseffektiv lösning för produktion av 

solenergi på förskolan, med ambitionen att sänka stadens totalkostnad 

för energi.  

 

Ärendet 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har redan i inriktningsärende, med 

DNR 302-700/2009 noterat i nämndprotokoll 4§ 20 maj 2010, beställt 

förslagshandling för en förskola på Winqvist väg 24, Bromsten. 

Bilaga 1. Då detaljplanen för Bromstensstaden nu aktualiserats igen 

ser förvaltningen ett ökat behov av förskoleplatser i området 

Bromstensstaden under perioden 2022-2025. Det finns också ett 

växande behov av att växla ut äldre förskolelokaler i närområdet och 

med bakgrund i detta föreslår stadsdelsförvaltningen att 

stadsdelsnämnden beslutar att ge SISAB ett fortsatt uppdrag att gå 

vidare till ett genomförandebeslut. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 maj 2018. 

Dnr 1.1-678/2017 
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Förslag till beslut 
Ordföranden Sus Andersson m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S), 

Rashid Mohamed (V) lade fram ett eget förslag till beslut och föreslog 

att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Vice ordföranden Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) ställde sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Ledamoten Åsa Nilsson Söderberg (L) ställde sig bakom 

förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta MP+S+V:s förslag. 

 


